
ZÁPISNICA  č. 16/2012 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kovarciach,  

konaného dňa 9.3.2012  o 18.00 hod. 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

                  

PROGRAM:  

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

5. Kontrola plnenia uznesení 

6. Plnenie rozpočtu obce Kovarce za rok 2011 

    a) odborné stanovisko hlavnej kontrolórky obce k plneniu rozpočtu obce Kovarce za rok 2011     

    b) stanovisko  Komisie  finančnej   a správy obecného majetku pri OZ Kovarce k plneniu  

        rozpočtu obce Kovarce za rok 2011 

    c) rozprava k plneniu rozpočtu obce Kovarce za rok 2011 

    d) schválenie plnenia rozpočtu obce Kovarce za rok 2011 

7. Návrh rozpočtu obce Kovarce na rok 2012 

    a)  odborné stanovisko hlavnej kontrolórky obce Kovarce k návrhu rozpočtu obce Kovarce  

         na rok 2012 

    b) rozprava k návrhu rozpočtu obce Kovarce na rok 2012    

    c) schválenie rozpočtu obce Kovarce na rok 2012 

8. Návrh rozpočtu obce Kovarce na roky 2013 – 2014 

9. Správa hlavnej kontrolórky obce Kovarce z kontroly vykonanej na Obecnom úrade Kovarce 

10. Správa hlavnej kontrolórky obce Kovarce o kontrolnej činnosti za rok 2011 

11. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Kovarce na I. polrok 2012 

12. Zrušenie uznesenia Obecného zastupiteľstva v Kovarciach č.7/2010 písm. A/ bod.6 

13. Schválenie predaja nehnuteľností v k.ú. Kovarce, zapísané na LV č.713 ako: 

      - parc.č.348/12 – zastavané plochy a nádvoria vo výmere 4 m
2
 

      - parc.č.348/13 – zastavané plochy a nádvoria vo výmere 12 m
2
 

       pre kupujúceho ZSE Distribúcia, a.s., Bratislava pre účel vybudovania novej TS 

14. Delegovanie zástupcov zriaďovateľa do Rady školy pri Základnej škole, Kovarce 164 

15. Časový plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva Kovarce na rok 2012 

16. Rôzne 

17. Diskusia 

18. Návrh uznesení 

19. Záver 

 

1. Otvorenie  

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kovarciach otvorila a viedla v zmysle zákona SNR č. 

369/90 Zb. o obecnom zriadení § 12 ods. 1 - starostka obce Mgr. Helena Paučírová. 

Konštatovala, že zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zúčastňuje 5 poslancov (ospravedlnení: 

Bc. Zuzana Erdélyiová, p. Janka Psicová, p. Peter Sivák – PN, p. Marián Patrovič - PN), čo je 

nadpolovičná väčšina, takže obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

 

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva  

Starostka požiadala poslancov o vyjadrenie k návrhu programu zasadnutia obecného 

zastupiteľstva, ktorý dostali spolu s pozvánkou. Poslanci nemali pripomienky ani návrhy na 

doplnenie programu zasadnutia OZ. 

Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za schválenie programu zasadania obecného 

zastupiteľstva: 

 

 



Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné   zastupiteľstvo v Kovarciach  schválilo program zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

v Kovarciach dňa 9.marca 2012. 

 

3. Voľba návrhovej komisie 

Pre vypracovanie návrhu uznesení zo zasadnutia obecného zastupiteľstva starostka obce navrhla 

komisiu v zložení: Ing.Andrej Čopík, p.Oto Vrbjar, Ing.Rudolf Kovačik. Starostka požiadala 

poslancov o vyjadrenie k  zloženiu komisie pre vypracovanie návrhu  uznesení zo zasadnutia 

OZ. Poslanci nemali žiadne pripomienky k zloženiu komisie.  Starostka obce požiadala 

poslancov o hlasovanie za schválenie návrhovej komisie pre vypracovanie uznesení: 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zvolilo návrhovú komisiu v zložení: Ing.Andrej Čopík, p.Oto 

Vrbjar, Ing.Rudolf Kováčik. 

 

4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

Za overovateľov zápisnice určila starostka obce poslancov: Bc.Martin Vinkler, p.Jozef Kapusta. 

Za zapisovateľku zasadnutia obecného zastupiteľstva určila p.Renátu Šišmičovú, pracovníčku 

Obce Kovarce. 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie určenie overovateľov zápisnice 

Bc.Martina Vinklera a p.Jozefa Kapustu a určenie zapisovateľky zápisnice p.Renáty Šišmičovej, 

pracovníčky Obce Kovarce. 

 

5. Kontrola plnenia uznesení OZ: 

Uznesenie č.70/XI, písm.A, bod.1: OZ berie na vedomie žiadosť KST Tríbeč Kovarce o finančnú 

podporu pre rok 2012 vo výške 600,00 EUR. 

Uznesenie č.70/XI, písm.A, bod.2:  OZ berie na vedomie žiadosť  OFK Kovarce o poskytnutie 

dotácie na činnosť v roku 2012 vo výške 5.000,00 EUR. 

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová navrhla, aby sa uvedenými žiadosťami poslanci zaoberali 

v bode  „Rôzne“. 

 

Uznesenie č.79/XI, písm.A, bod.1: OZ doporučuje vypracovať znalecký posudok na nehnuteľnosť 

– pozemok v k.ú. Kovarce vedený v LV č.713 ako parc.č.1/4 – záhrady vo výmere 421 m
2
, 

vlastník obec Kovarce, pre účely predaja. 

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová informovala, že  Komisia životného prostredia, výstavby 

a ochrany verejného poriadku pri OZ v Kovarciach bola miestnou obhliadkou zistiť stav 

uvedeného pozemku. O záveroch zistení bude predseda komisie Ing. Andrej Čopík  informovať 

prítomných  v bode „Rôzne“. Starostka ďalej uviedla, že  o predmetnej nehnuteľnosti už 

rokovala s vlastníkmi bytov p. Kyčerkovou, p. Juríkovou a  p. Jozefom Jančiom, ktorí sú 

spoluvlastníkmi susednej nehnuteľnosti – pozemku parc. č. 351/4 každý v ¼-ine  a prítomní bol 

tiež predseda PBD Topoľčany, ktorému tiež patrí ¼ z pozemku  parc. č. 351/4 (pozemok pod 4 

b.j. s.č. 162 a záhrada), ktorú si neodkúpili vlastníci bytu -  rodina p. Antona Jančia.  Vlastníci 

bytov (p. Juríková, rod. Kyčerková, p. J. Janči) a PBD Topoľčany  neprejavili záujem 

o odkúpenie pozemku parc. č. 1/4, ktorého vlastníkom je obec. Rodina p. Antona Jančia 

vytvorila na časti pozemku parc. č.1/4 skládku komunálneho odpadu. Starostka obce navrhla,  

aby sa o predmetnom pozemku rokovalo v bode programu „Rôzne“. 

 

Uznesenie č.84/XII, písm. A, bod.1: OZ doporučuje zverejniť zámer o predaji vozidla AVIA A30 

EČ: TO-141 BD zaslaním na obce prostredníctvom e-mailovej pošty. 

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová informovala, že zámer o predaji vozidla AVIA 30  bol 

zverejnený na webovej stránke obce, na úradnej tabuli obce a bol tiež rozposlaný 



prostredníctvom e-mailovej pošty viacerým obciam. Na obec nebola doručená žiadna žiadosť 

týkajúca sa kúpi uvedeného vozidla. Starostka obce  navrhla, aby sa opätovným  zámerom 

predaja vozidla AVIA A30 poslanci zaoberali v bode programu „Rôzne“ 

 

Uznesenie č.85/XII, písm. A, bod.1: OZ berie na vedomie informáciu starostky obce 

o čiastočnom plnení uznesenia č.67/XI písm.B/ - vypracovanie geometrického plánu na 

nehnuteľnosti v k.ú. Kovarce, vedené v LV č.713 č.713 ako parc.č.33/1 – záhrady vo výmere 964 

m
2 

a parc.č.35/2 – ostatné plochy vo výmere 290 m
2
. Geodetická kancelária Tomáš Belianský, 

Veľký Klíž vykonala geodetické meranie  parciel, na základe ktorého vypracuje geometrický plán 

a protokol o meraní a v teréne sa vytýčia hranice pozemkov. 

Predbežným geodetickým meraním sa zistilo tak,  ako už bolo uvedené, že rod. Buchová má 

prihradené k svojmu pozemku cca 10 m šírky z  pozemku, ktorý je vo vlastníctve obce. Podľa 

informácie geodeta p. Belianského by bolo vhodné vypracovať GP až potom, keď sa poslanci 

dohodnú na tom, akú šírku pozemku obec odpredá rod. Buchovej a na základe toho bude 

vyhotovený GP na tieto parcely. Starostka navrhla, aby sa týmto bodom programu poslanci 

podrobnejšie zaoberali v bode programu „Rôzne“. 

 

Na zasadnutiach  OZ dňa 5.1.2012 a 17.1.2012  – neboli prijaté žiadne doporučenia ani uložené 

žiadne úlohy. 

 

Starostka obce ďalej informovala poslancov o tom, že tak ako sa dohodli na zasadnutí OZ dňa 5. 

januára 2012, bol MUDr.Viere Takáčovej  zaslaný list, ktorým bola informovaná, že poslanci 

súhlasili s tým, aby náklady, ktoré ona vynaložila na práce spojené s vybudovaním zníženia 

stropu v detskej ambulancii v ZS Kovarce jej boli kompenzované, a to tým, že nemusí uhradiť  

prenájom priestorov detskej ambulancie v ZS Kovarce za obdobie IV. Q 2011.  

Starostka obce informovala tiež poslancov, že náklady spojené s vykurovaním za obdobie do 

mesiaca augusta 2011 MUDr. Takáčová uhradila a obec jej preplatok za odvoz a skládkovanie 

KO, ktorý jej vznikol z dôvodu, že od  mesiaca septembra 2011 neposkytovala v detskej 

ambulancii Kovarce primárnu zdravotnú starostlivosť pre deti a dorast, odpočíta z nákladov za 

spotrebu elektrickej energie potrebnej pri vykurovaní za obdobie do 31.8.2011. (Pozn. 

poslancom bol prečítaný list adresovaný MUDr. Takáčovej.) 

 

6. Plnenie rozpočtu obce Kovarce za rok 2011 

a) odborné  stanovisko hlavnej kontrolórky obce k plneniu rozpočtu obce Kovarce za rok 

2011    

Odborné stanovisko k plneniu rozpočtu obce Kovarce za rok 2011 predniesla hlavná kontrolórka 

obce p. Jolana Globanová, ktorá uviedla, že príjmy na rok 2011 boli rozpočtované vo výške 

963.810,00 EUR a plnenie príjmov bolo vo výške 954.394,00 EUR, čo predstavuje 99 %.  

Výdavky boli  rozpočtované vo výške 957.090,00 EUR a ich čerpanie bolo vo výške 952.302,00 

EUR, čo predstavuje 99,5 %. Hlavná kontrolórka obce v odbornom stanovisku k plneniu 

rozpočtu ďalej uviedla podrobnejšie plnenie bežných príjmov, bežných výdavkov, plnenie 

kapitálového rozpočtu na rok 2011 v príjmovej a vo výdavkovej časti  a plnenie finančných 

operácií vo výdavkovej časti, príjmové finančné operácie na rok 2011 rozpočtované neboli. Na 

záver skonštatovala, že obec prispôsobila v roku 2011 výšku výdavkov  príjmovej časti rozpočtu. 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie odborné stanovisko hlavnej kontrolórky 

obce Kovarce k plneniu rozpočtu obce Kovarce za rok 2011. 

 

b) stanovisko  Komisie  finančnej   a správy obecného majetku pri OZ Kovarce k plneniu 

rozpočtu obce Kovarce za rok 2011 

Stanovisko Komisie finančnej   a správy obecného majetku pri OZ Kovarce k plneniu rozpočtu 

obce Kovarce za rok 2011 predniesla p. Beáta Gregorová, členka komisie, ktorá  uviedla, že 

komisia na svojom zasadnutí dňa 5.3.2012 prehodnotila plnenie rozpočtu obce Kovarce za 

január-december 2011. Ďalej uviedla, že komisia skonštatovala, že niektoré položky príjmovej 

časti rozpočtu boli splnené na viac ako 100 %, niektoré položky príjmovej časti rozpočtu  však 



naplnené neboli, napr. príjem z ÚPSVR – rodinné prídavky pre rodinu Antona Jančia za dcéru 

Zuzanu, ktorá  sa nezúčastňuje vyučovania. Výnos dane z príjmov (podielové dane) tiež nebol 

naplnený – rozpočet na rok 2011 bol stanovený na základe  oznámenia MF SR 305.534,00 EUR, 

plnenie (skutočný transfer výnosu pre obec) bolo vo výške 293.557,00 EUR. Rozpočet 

v príjmovej časti bol prekročený napr. v položke daň z nehnuteľnosti – stavby, pozemky, kde bol 

rozpočet vo výške 54.588,00 EUR a plnenie bolo vo výške 55.761,00 EUR. V oblasti príjmov 

nebol naplnený  rozpočet v položke „stočné“ (poplatky za odvádzanie a čistenie odpadových 

vôd), kde bol rozpočet stanovený vo výške 20.445,00 EUR a plnenie bolo vo výške 20.152,00 

EUR, a to z dôvodu, že poplatok za stočné  začala obec  vyberať od občanov a právnických osôb 

na základe fakturácie spätne štvrťročne, t.j. stočné za obdobie IV. Q 2011   budú producenti 

uhrádzať až v roku 2012. 

Vo výdavkovej časti rozpočtu obce na rok 2011 bola  tiež výška niektorých položiek 

nevyčerpaná v súlade s rozpočtom a naopak niektoré položky  boli prekročené. Napr. boli 

prekročené rozpočtované finančné prostriedky v položke „mzdy, odvody“ – obec prijala 

v mesiaci máj 5 pracovníkov v rámci podpory zamestnanosti z ÚPSVR v Topoľčanoch na 

vykonávanie protipovodňových opatrení, kde mzdy a odvody obec spolufinancovala vo výške 5 

% z celkových vynaložených nákladov po dobu 6 mesiacov (máj-október 2011); trom 

pracovníkom predĺžila  pracovnú zmluvu do konca roka 2011 a úhradu a miezd vykonala 

z vlastných finančných zdrojov. Prekročená bola aj rozpočtovaná výška  výdavkovej položky 

oprava a údržba motorových vozidiel, kde bol zakúpený tachograf vo výške 878,00 EUR do 

skriňovej AVIE. Z výdavkovej položky rozpočtu „príspevky neziskovým organizáciám“ boli 

poskytnuté dotácie pre OFK (6.137,50 EUR), MO JDS (320,00 EUR) a pre Organizáciu 

nevidiacich a slabozrakých Slovenska  (16,50 EUR); táto položka bola prekročená  o 1.154,00 

EUR. Zvýšené plnenie bolo tiež u výdavkových položiek: nákup OPP (nákup pracovných 

rukavíc a pracovných odevov, obuvi), údržba obecných budov – zakúpenie plechu 

a vybudovanie nového prekrytia pred kabínami OFK, výroba zámkovej dlažby  (vyrobená dlažba 

na obnovu chodníkov je na sklade), vodné (úprava ceny za odber vody od ZsVS), nákup 110 l 

smetných nádob (v rozpočte boli finančné prostriedky vyčlenené na nákup 30 ks smetných 

nádob; skutočnosť – nákup 60 ks smetných nádob, časť smetných nádob  má obce  na sklade). 

Na záver p. Beáta Gregorová predniesla obecnému zastupiteľstvu doporučenie Komisie 

finančnej a správy obecného majetku pri OZ v Kovarciach schváliť plnenie rozpočtu obce 

Kovarce za rok 2011 .  

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie stanovisko Komisie finančnej   a správy 

obecného majetku pri OZ Kovarce k plneniu rozpočtu obce Kovarce za rok 2011. 

  

c) rozprava k plneniu rozpočtu obce Kovarce za rok 2011 

Starostka obce požiadala poslancov o otázky  týkajúce sa plnenia rozpočtu obce Kovarce za rok 

2011. Plnenie rozpočtu obce Kovarce za rok 2011 bolo doručené každému poslancovi spolu 

s pozvánkou. 

p.Oto Vrbjar – sa informoval na výdavkovú časť – položka 632 003 -   telefón  –  či tieto 

výdavky sú  za pevnú linku aj  za mobilné telefóny a za koľko mobilných telefónov. Starostka 

uviedla, že je to za pevnú linku a za štyri mobilné telefóny.  

p. Oto Vrbjar – navrhol zvážiť prehodnotenie operátora, prípadne   zmenu  operátora (napr. O2).  

p.Jozef Kapusta - navrhol tiež prehodnotiť program a uzatvorenie  zmluvy s iným mobilným 

operátorom. 

Starostka obce – vysvetlila poslancom prekročenie rozpočtu v položke „pracovné odevy, obuv, 

pracovné pomôcky“ – boli prijatí piati pracovníci na vykonávanie protipovodňových opatrení 

(čistenie a prehlbovanie protipovodňových  priekop), čím sa zvýšilo aj množstvo nakupovaných 

OPP -  pracovné rukavice, pracovné odevy a obuv.  

Ing.Andrej Čopík – informoval sa na aktualizáciu web stránky obce. Na stránke sú odkazy na 

stránky iných organizácií a spoločností, ktoré o ničom neinformujú.  

Starostka  obce vysvetlila, že na niektoré firmy je na stránke uvedený kontakt, niektoré 

spoločnosti tam majú uvedenú adresu, niektoré aj adresu webovej stránky, niektorí si ich  však 

http://www.stránky/


neobnovujú a preto tam nie sú aktuálne informácie, na našej stránke  sú aj kontakty na lekárov. 

Niektoré spoločnosti  na požiadanie obce neuviedli svoje kontakty. 

Bc.Martin Vinkler – požiadal o poskytnutie informácií, ktoré sa týkajú verejného osvetlenia 

v obci, a to či je to legislatívne stanovené, od kedy do kedy má verejné osvetlenie svietiť. 

Navrhol  upraviť  neskoršie zapínanie VO a zhasínať skôr a tým ušetriť finančné prostriedky. 

Starostka obce ho informovala, že zapínanie a vypínanie VO je nastavené cez svetelný senzor. 

Vypínanie VO v nočných hodinách a tak šetriť finančné prostriedky za menšiu spotrebu 

elektrickej energie neodporúča ani OR PZ   z dôvodu rastu krádeží, hlavne motorových vozidiel. 

p.Oto Vrbjar – poukazoval  na zníženie intenzity svietenia na 50 %,  ako majú napr. v obci 

Chrabrany. 

Starostka uviedla, že obec má od roku 2006 nainštalované úsporné osvetlenie a na niektorých 

miestach je umiestnená iba  jedna žiarivka vo verejnom osvetlení. V obci Chrabrany v nočných 

hodinách osvetlenie vypínajú úplne. 

p.Jozef Kapusta - sa informoval, či je nutné svietiť verejným osvetlením na cintoríne. 

Starostka obce k tomu uviedla, že na cintoríne v nočných hodinách svietia iba 4 svetlá (úsporné 

osvetlenie). Na cintoríne sa množia krádeže kahancov, kvetinovej výzdoby.  

Bc.Martin Vinkler – požiadal o informáciu, či vo verejnom osvetlení sú úsporné žiarovky. 

Starostka odpovedala, že verejné osvetlenie prešlo rekonštrukciou a sú nainštalované úsporné 

žiarivky na celom verejnom osvetlení, iba jedna pri bytovke č. 543 nie je vymenená. Obec 

rekonštrukciu osvetlenia financovala prostredníctvom leasingu z  roku 2006, ktorý sa skončil 

platiť v roku 2010. 

Ing.Rudolf Kováčik – poukázal na to, že niektoré položky rozpočtu  treba lepšie strážiť 

a neprekračovať ich o cca 800,00 EUR až 1.000,00 EUR. Taktiež poukázal na to, že podnikatelia 

platia neskoršie, preto  je nutné,  aby im obec písala výzvy, prekročené sú aj iné položky, 

položka dotácia OFK. 

p. Eva Záhorská – vysvetlila, že v niektorých  výdavkových položkách rozpočtu obce,  nastalo 

zvýšenie oproti pôvodnému rozpočtu od posledne  schvaľovanej úpravy rozpočtu na rok 2011, 

ktorú poslanci odsúhlasili 8.11.2011. Tieto sa mohli upraviť ešte do konca roka 2011, zasadnutie  

OZ sa na konci decembra nekonalo,  tak položky zostali neupravené. 

Starostka obce Mgr. Helena Paučírová – vysvetlila výdavkovú položku rozpočtu  „nákup 

čistiacich prostriedkov“, pri ktorej bolo prekročenie čerpania o 73,00 EUR oproti rozpočtu. Obec   

perie obrusy z KD a dresy OFK v práčke, ktorá je umiestnená v kuchyni v KD, nedáva ich prať 

do práčovne v Topoľčanoch. Obrusy i dresy OFK, ktoré sa v minulosti prali v čistiarni-práčovni 

Togato Topoľčany boli veľakrát  zle opraté, na obrusoch zostávali škvrny, dresy boli i po vypratí 

znečistené od zeme a trávy. Obec platila za pranie dresov čistiarni v minulosti 600,00 EUR, 

čistenie obrusov bolo tiež drahé a obrusy sa veľakrát po vyčistení nemohli použiť.  

Starostka obce tiež vysvetlila  zakúpenie tachografu do skriňovej AVIE, ktorý bol zakúpený na 

základe toho, že to určuje zákon a jeho umiestnenie vo vozidlách na hromadnú prepravu osôb 

kontrolujú policajti i colníci.   

 

d) schválenie plnenia rozpočtu obce Kovarce za rok 2011 

Po ukončení rozpravy k plneniu rozpočtu obce Kovarce za rok 2011 požiadala starostka obce 

poslancov obecného zastupiteľstva o schválenie plnenia rozpočtu obce Kovarce za rok 2011. 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo plnenie rozpočtu obce Kovarce za rok 2011. 

 

7. Návrh rozpočtu obce Kovarce na rok 2012 

a) odborné stanovisko hlavnej kontrolórky obce Kovarce k návrhu rozpočtu obce Kovarce 

na rok 2012 

Odborné stanovisko k návrhu rozpočtu obce Kovarce na rok 2012 predniesla hlavná kontrolórka 

obce p.Jolana Globanová, ktorá uviedla, že návrh rozpočtu bol spracovaný podľa rozpočtovej 

klasifikácie v súlade s opatrenia MF SE č. MF/010175/2004-42, ktorým sa ustanovuje druhová, 



organizačná a ekonomická klasifikácia rozpočtovej klasifikácie a ktorá je záväzná pri 

zostavovaní rozpočtov územnej samosprávy. Návrh rozpočtu vychádza z vývoja hospodárenia 

obce v roku 2011 a v predchádzajúcich rokoch.   

Súčasne hlavná kontrolórka obce  predniesla stanovisko k návrhu viacročnému  rozpočtu obce 

Kovarce na roky 2012 – 2014. 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie odborné stanovisko hlavnej kontrolórky 

obce Kovarce k návrhu rozpočtu obce Kovarce na rok 2012. 

 

b) rozprava k návrhu rozpočtu obce Kovarce na rok 2012   

Návrh rozpočtu obce Kovarce na rok 2012 bol doručený každému poslancovi spolu s pozvánkou. 

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová otvorila rozpravu k návrhu rozpočtu obce Kovarce na rok 

2012. Hneď na začiatku rozpravy  informovala poslancov, že rozpočet na rok 2012 bude počas 

roka podľa aktuálnych potrieb upravovaný, jednotlivé položky rozpočtu či už v príjmovej alebo 

vo výdavkovej časti sa nedajú fixne naplánovať. Poslanci budú počas roka prehodnocovať 

plnenie príjmov a výdavkov a schvaľovať úpravy rozpočtu. 

Poslanci nemali k predloženému návrhu rozpočtu žiadne doplňujúce otázky.  

  

c) schválenie rozpočtu obce Kovarce na rok 2012 

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová požiadala poslancov  o schválenie rozpočtu obce Kovarce 

na rok 2012. 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo rozpočet obce Kovarce na rok 2012. 

 

8. Návrh rozpočtu obce Kovarce na roky 2013 – 2014 

Návrh rozpočtu obce Kovarce na roky 2013 – 2014 obdržal každý poslanec spolu s pozvánkou. 

Starostka obce v tomto bode uviedla, že  návrh  tohto dlhodobého rozpočtu sa neschvaľuje. 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie návrh rozpočtu obce Kovarce na roky 

2013 – 2014. 

 

9. Správa hlavnej kontrolórky obce Kovarce z kontroly vykonanej na Obecnom úrade 

Kovarce 

Hlavná kontrolórka obce Kovarce p. Jolana Globanová oboznámila prítomných poslancov so 

správou z vykonanej kontroly na Obecnom úrade v Kovarciach. Kontrolou, ktorú vykonala dňa 

30. 9. 2011 a ktorá bola zameraná na zistenie pokladničnej hotovosti zistila, že finančné 

prostriedky (finančná hotovosť), ktoré sa nachádzali v pokladni obecného úradu súhlasili so 

zostatkom uvedeným v pokladničnej knihe vedenej pracovníčkou obce p. Renátou Šišmičovou. 

Príjmové doklady neboli potvrdené priebežnou a predbežnou kontrolou (porušenie zákona č. 

502/2001 Z.z. o finančnej kontrole).  

Pri  druhej kontrole, ktorá bola zameraná na kontrolu účtovníctva – kontrola odoslaných a  

došlých faktúr (spolu prekontrolovaných 284 došlých faktúr) bolo zistené, že z celkového počtu 

došlých faktúr bolo 37 faktúr nesprávne zaúčtovaných (porušenie zákona č. 431/2001 Z.z. 

o účtovníctve). Počas kontroly bola účtovníčka obce p. Záhorská upozornená na zistené 

nedostatky a tieto odstránila. Zistené bolo tiež, že faktúry, ktoré boli uhradené v hotovosti 

z pokladne nie sú zapísané v knihe došlých faktúr (porušenie zákona č. 431/2001 Z.z. 

o účtovníctve).   

Kontrolou bolo tiež zistené, že na účtoch nie je vytvorená analytika, čo je veľmi dôležité napr. 

pri zostavovaní rozpočtu.  Tento nedostatok už nebolo možné v roku 2011 opraviť, v roku 2012 

bude potrebné  analytickému členeniu účtovníctva venovať zvýšenú pozornosť.  

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie správu hlavnej kontrolórky obce 

Kovarce z kontroly vykonanej na Obecnom úrade Kovarce. 

 

 



10. Správa hlavnej kontrolórky obce Kovarce o kontrolnej činnosti za rok 2011 

Správu o kontrolnej činnosti za rok 2011 predniesla hlavná kontrolórka obce p.Jolana 

Globanová, ktorá poslancov oboznámila s tým, že v roku 2011 vykonávala kontrolnú činnosť 

v súlade s plánom činnosti hlavného kontrolóra obce na I. a II. polrok 2011, ktorý schválilo OZ. 

Pri kontrolnej činnosti sa zameriavala na dodržiavanie zákonnosti pri hospodárení a nakladaní  

s finančnými prostriedkami a dodržiavania podmienok použitia finančných prostriedkov 

poskytnutých z rozpočtu obce. V roku 2011 vykonala štyri kontroly (1 x na ZŠ Kovarce, 1 x na 

MŠ Kovarce a 2 x na Obecnom úrade Kovarce). Počet kontrol zodpovedal pracovnému úväzku 

v roku 2011. Kontroly, ktoré boli vykonané na ZŠ a na MŠ boli zamerané na stav pokladničnej 

hotovosti. Pri kontrolách neboli zistené žiadne rozdiely medzi skutočným stavom finančných 

prostriedkov v pokladni ZŠ a v pokladni MŠ a účtovným stavom. Na obecnom úrade boli 

vykonané dve kontroly – prvá bola zameraná na stav pokladničnej hotovosti a druhá bola 

zameraná na účtovníctvo (kontrola došlých a odoslaných faktúr – záväzky a pohľadávky). Pri 

kontrole stavu pokladničnej hotovosti neboli zistené žiadne rozdiely, nedostatky boli zistené na 

príjmových dokladoch, a to chýbajúce  vyznačenie  priebežnej a predbežnej kontroly na 

dokladoch. Pri kontrole účtovníctva bolo zistené, že z celkového počtu 284 prekontrolovaných 

faktúr bolo 37 zaúčtovaných nesprávne a faktúry, ktoré boli uhrádzané v hotovosti z pokladne 

neboli evidované v knihe došlých faktúr. Zistené bolo tiež, že v účtovníctve nie je vedené 

analytické členenie účtov, ktoré bude potrebné v roku 2012 viesť. Hlavná kontrolórka obce 

v správe ďalej uviedla, že sa počas roka zúčastňovala zasadnutia Komisie finančnej a správy 

obecného majetku pri OZ v Kovarciach, spolupracovala so zamestnancami obecného úradu pri 

riešení nedostatkov, ktoré sa počas roku 2011 vyskytli. 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie Správu  hlavnej kontrolórky obce 

Kovarce o kontrolnej činnosti za rok 2011. 

 

11. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Kovarce na I. polrok 2012 

Plán kontrolnej činnosti na rok  2012 predniesla hlavná kontrolórka obce Kovarce p.Jolana 

Globanová. Starostka obce Mgr.Helena Paučírová uviedla, že v súlade s § 18f ods. 1 písm. b)  

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov bol  „Plán kontrolnej 

činnosti hlavnej kontrolórky obce Kovarce na I. polrok 2012“ vyvesený spôsobom v mieste 

obvyklým, t.j. na úradnej tabuli obce Kovarce, a to od 24. januára 2012 do 5. marca 2012. 

Požiadala poslancov o  otázky  k predloženému návrhu plánu kontrolnej činnosti. Poslanci 

nemali žiadne doplňujúce otázky k návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na 

I. polrok 2012. Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za schválenie plánu kontrolnej 

činnosti hlavnej kontrolórky obce Kovarce na I. polrok  2012. 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce 

Kovarce na I. polrok 2012. 

 

Po schválení Plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Kovarce na I. polrok 2012 sa 

o slovo prihlásil poslanec  Ing.Rudolf Kováčik, ktorý poukázal na nevykonanú inventarizáciu za 

rok 2011. Vo svojom príspevku poukázal na to, že on ako predseda inventarizačnej komisie je 

prísny a nesúhlasí len s podpísaním protokolu o vykonanej inventarizácií obecného majetku. 

Počas inventarizácie  je nutné prepočítať a fyzicky prekontrolovať stav majetku obce Kovarce. 

V zmysle Vnútorného predpisu pre vykonanie inventarizácie je potrebné inventarizáciu vykonať 

k 31.12. každého roka. 

 

12. Zrušenie uznesenia Obecného zastupiteľstva v Kovarciach č.7/2010 písm. A/ bod.6 

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová predniesla znenie uznesenia č.7/2010 písm. A/ bod.6, 

ktorým  Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach na svojom zasadnutí dňa 5.11.2010 schválilo predaj 

časti nehnuteľnosti zapísanej v KÚ Nitra, Správa katastra Topoľčany pre k.ú. Kovarce na LV č. 

713 ako parc. č. 348/3 – zast. plochy a nádvoria o výmere 3315 m2, ktorá je v GP č.41680391 – 



087/2010, ktorý vyhotovila Geodetická kancelária Tomáš Belianský, IČO: 41680391, 958 45 

Veľký Klíž 95, a ktorý úradne overila Správa katastra Topoľčany dňa 14.7.2010 pod č.323/2010 

označená ako: novovytvorené parc.č.348/10 – zastavané plochy vo výmere 4 m
2 

a parc.č.348/11 

– zastavané plochy o výmere 12 m
2
, ktoré vznikli oddelením z pôvodnej parcely č.348/3. Jedná 

sa o parcely registra „C“ evidované na katastrálnej mape. Cena predávaných nehnuteľností: parc. 

č. 348/10 – zast.plochy vo výmere 4 m2 – 16,00 Eur a parc.č.348/11 – zast.plochy o výmere 12 

m2 – 48,00 Eur – spolu 64,00 Eur bola stanovená znaleckým posudkom vo veci stanovenia 

všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti – pozemku parc.č.348/10 a 348/11 v k.ú.Kovarce, 

vypracovaným Ing.Ladislavom Bakičom, M.A.Bazovského 2342/4, 955 01 Topoľčany, znalcom 

v odbore Stavebníctvo, Odhad hodnoty nehnuteľností. Uvedené pozemky mala obec Kovarce 

predať ZSE, Distribúcia Bratislava pre účel vybudovania novej trafostanice. Pri vybavovaní 

stanovísk pre územné konanie k umiestneniu novej  trafostanice na pozemku parc. č. 348/10 

a pozemku parc. č. 348/11 SPP Distribúcia, Nitra  nesúhlasil s takýmto umiestnením, nakoľko by 

nová TS nebola umiestnená v dostatočnej vzdialenosti od vedenia plynu. Preto bolo potrebné 

nájsť iné riešenie umiestnenia. Na parcele č. 348/3 je tiež vedenie vodovodu a preto sa projektant 

Ing. Hajn dohodol so zástupcom ZSE na umiestnení novej TS na miestne pôvodnej TS, kde toto 

umiestnenie bude aj v dostatočnej vzdialenosti od vedenia plynu i od vedenia vodovodu. Preto 

pôvodný zámer predaja novovytvorených pozemkov z parc. č. 348/3 -  parc. č. 348/10 a č. 

348/11 sa stal bezpredmetný a poslanci OZ budú riešiť predaj ďalších novovytvorených parciel 

z parc. č. 348/3, a to parc. č. 348/12 a č. 348/13, na ktorých bude postavená nová TS.    

Starostka obce požiadala poslancov o otázky, ktoré sa týkajú zrušenia uznesenia OZ zo dňa 

5.11.2011 číslo 7/2010 písm. A/ bod 6. 

Poslanci nemali žiadne doplňujúce otázky, starostka obce požiadala poslancov  o hlasovanie za 

zrušenie uznesenia Obecného zastupiteľstva v Kovarciach č.7/2010 písm. A/ bod.6. 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zrušilo uznesenie Obecného zastupiteľstva v Kovarciach 

č.7/2010 písm.A/ bod 6., ktoré sa týka predaja časti nehnuteľnosti, ktorá je zapísaná v KÚ Nitra, 

Správa katastra Topoľčany pre katastrálne územie Kovarce na LV č.713 ako:  - parc.č.348/3 – 

zast.plochy a nádvoria o výmere 3315 m
2
, ktorá je v GP č.41680391 – 087/2010, ktorý 

vyhotovila Geodetická kancelária Tomáš Belianský, IČO: 41680391, 958 45 Veľký Klíž 95, 

a ktorý úradne overila Správa katastra Topoľčany dňa 14.7.2010 pod č.323/2010 označená ako: 

novovytvorené parc.č.348/10 – zastavaná plocha vo výmere 4 m
2
 a parc.č.348/11 – zastavané 

plochy o výmere 12 m
2
, ktoré vznikli oddelením z pôvodnej parcely č.348/3. Jedná sa o parcely 

registra „C“ evidované na katastrálnej mape. Cena predávaných nehnuteľností: parc. č. 348/10 

– zast.plochy vo výmere 4 m
2
 – 16,00 Eur a parc.č.348/11 – zast.plochy o výmere 12 m

2
 – 48,00 

Eur – spolu 64,00 Eur bola stanovená znaleckým posudkom vo veci stanovenia všeobecnej 

hodnoty nehnuteľnosti – pozemku parc.č.348/10 a 348/11 v k.ú.Kovarce, vypracovaným 

Ing.Ladislavom Bakičom, M.A.Bazovského 2342/4, 955 01 Topoľčany, znalcom v odbore 

Stavebníctvo, Odhad hodnoty nehnuteľností. 

 

13. Schválenie predaja nehnuteľností v k.ú. Kovarce, zapísané na LV č.713 ako: 

- parc.č.348/12 – zastavané plochy a nádvoria vo výmere 4 m
2
 

- parc.č.348/13 – zastavané plochy a nádvoria vo výmere 12 m
2
 

pre kupujúceho ZSE Distribúcia, a.s., Bratislava pre účel vybudovania novej TS 

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová  oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva, že tento 

bod programu zasadnutia nadväzuje na predchádzajúci bod č. 12. Na základe prebiehajúceho 

územného konania vo veci umiestnenia novej TS a vybudovania elektrických sietí – stavba PE-

Kovarce IBV, TS, NNK je potrebné schváliť predaj nehnuteľnosti - pozemkov, ktoré boli 

oddelené z pôvodnej parcely č. 348/3, a to parc. č. 348/12 a parc. č. 348/13 pre kupujúceho ZSE 

Distribúcia, a.s., Čulenova 6, Bratislava pre účel vybudovania novej TS (namiesto pôvodne 

oddelených parciel č. 348/10 a č. 348/11). Výmera týchto  nových parciel je totožná s výmerou 

tých pôvodných, ktoré mali byť predmetom kúpnej zmluvy (parc. č. 348/10 a parc. č. 348/11), a 



ktorých predaj poslanci  zrušili. Pozemok - parc. č. 348/12 má výmeru 4 m
2
 a pozemok  parc. č. 

348/13 má výmeru 12 m
2
.  Zmena je iba v umiestnení týchto parciel. Zámer o predaji 

novovytvorených parciel č. 348/12 a 348/13  bol oznámený spôsobom v mieste obvyklým.  

Starostka obce dala  poslancom k nahliadnutiu GP č. 41680391-004/2012 na oddelenie 

nehnuteľností – parc. č. 348/12 a parc. č. 348/13,  vypracovaný Geodetickou kanceláriou Tomáš 

Belianský, Veľký Klíž 95 požiadala ich o otázky týkajúce sa predaja nehnuteľnosti - pozemkov 

v k. ú. Kovarce, vedených Správou katastra Topoľčany v LV č. 713 ako  parc. č. 348/12 – zast. 

plochy a nádvoria vo výmere 4 m
2
 a parc. č. 348/13 – zast. plochy a nádvoria vo výmere 12 m

2
, 

ktorých vlastníkom je obec Kovarce pre kupujúceho Západoslovenskú energetiku Distribúcia, 

a.s., Bratislava pre účel vybudovania novej TS.  

Poslanci nemali žiadne doplňujúce otázky. Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za 

predaj  nehnuteľnosti, ktorá je zapísaná v KÚ Nitra, Správa katastra Topoľčany pre katastrálne 

územie Kovarce na LV č.713 ako: parc.č.348/12 – zast.plochy a nádvoria o výmere 4 m
2
 

a parc.č.348/13 – zast.plochy a nádvoria o výmere 12 m
2 

pre kupujúceho spoločnosť 

Západoslovenská energetika, a.s., so sídlom Čulenova 6, 816 47 Bratislava.  

Jedná sa o parcely registra „C“ evidované na katastrálnej mape. 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo predaj nehnuteľnosti, ktorá je zapísaná v KÚ 

Nitra, Správa katastra Topoľčany pre katastrálne územie Kovarce na LV č.713 ako: 

parc.č.348/12 – zast.plochy a nádvoria o výmere 4 m
2
 a parc.č.348/13 – zast.plochy a nádvoria 

o výmere 12 m
2 

pre kupujúceho spoločnosť Západoslovenská energetika, a.s., so sídlom 

Čulenova 6, 816 47 Bratislava. Jedná sa o parcely registra „C“ evidované na katastrálnej mape. 

 

Starostka obce Mgr. Helena Paučírová v tomto bode ďalej informovala poslancov, že pre účely 

predaja nehnuteľnosti -  pozemkov – parc. č. 348/12 a parc. č. 348/13 bol vypracovaný znalecký 

posudok vo veci stanovenia všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti, ktorý vypracoval znalec Ing. 

Ladislav Bakič, M.A.Bazovského 2342/4, 955 01 Topoľčany. Cena nehnuteľností bola 

stanovená  nasledovne:  parc. č. 348/12 zast. plochy a nádvoria o výmere 4 m
2 

– 16,00 EUR 

a parc. č. 348/13 – zast. plochy a nádvoria o výmere 12 m
2
 – 48,00 EUR. Cena predávaných 

nehnuteľností spolu je 64,00 EUR. Starostka obce poznamenala, že cena týchto 

novovytvorených parciel je totožná s cenou parciel č. 348/10 a 348/11.  

Starostka obce dala  poslancom k nahliadnutiu  znalecký posudok č. 4/2012 vo veci stanovenia 

všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti – pozemku parc. č. 348/12 a 348/13, vypracovaný Ing. 

Ladislavom Bakičom,  M.A.Bazovského 2342/4, Topoľčany a požiadala ich o otázky.  

Poslanci nemali žiadne otázky týkajúce sa znaleckého posudku a ceny predávaných 

nehnuteľností. Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za schválenie ceny predávaných 

nehnuteľností tak, ako bola stanovená znaleckým posudkom vo veci stanovenia všeobecnej 

hodnoty nehnuteľností – pozemok parc. č. 348/12 a 348/13 v k.ú. Kovarce vypracovaným Ing. 

Ladislavom Bakičom, M.A.Bazovského 2342/4, 955 01 Topoľčany, znalcom v odbore 

Stavebníctvo, Odhad hodnoty nehnuteľnosti. Pozemok – parc. č. 348/12 – zast. plochy 

a nádvoria vo výmere 4 m
2 

– 16,00 EUR a pozemok - parc. č. 348/13 – zast. plochy a nádvoria 

vo výmere 12 m
2
 – 48,00 EUR, spolu 64,00 EUR. 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo cenu predávaných nehnuteľností: parc.č. 348/12 – 

zast.plochy a nádvoria vo výmere 4 m
2
 – 16,00 Eur a parc.č.348/13 – zast.plochy a nádvoria vo 

výmere 12 m
2
 – 48,00 Eur – spolu 64,00 Eur. Cena bola stanovená znaleckým posudkom vo veci 

stanovenia všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti – pozemku parc.č.348/12 a 348/13 v k.ú.Kovarce, 

vypracovaným Ing.Ladislavom Bakišom, M.A.Bazovského 2342/4, 955 01  Topoľčany, znalcom 

v odbore Stavebníctvo, Odhad hodnoty nehnuteľností. 

 



Starostka obce Mgr.Helena Paučírová na záver tohto bodu informovala poslancov, že po podpise 

kúpnej zmluvy zmluvnými stranami – predávajúci Obec Kovarce a kupujúci ZSE Distribúcia, 

a.s., Čulenova 6, Bratislava, bude zmluva zverejnená na webovej stránke obce a potom bude 

predložená na Správu katastra Topoľčany na vklad.  

 

14. Delegovanie zástupcov zriaďovateľa do Rady školy pri Základnej škole, Kovarce 164 

Starostka obce oboznámila poslancov s tým,  že členom Rady školy pri Základnej škole končí 4-

ročné funkčné obdobie dňa 23.apríla 2012.  V zmysle § 2 Vyhlášky MŠ SR č. 291/2004 Z.z., 

ktorou sa určujú podrobnosti o spôsobe ustanovenia orgánov školskej samosprávy, o ich zložení, 

o ich organizačnom a finančnom zabezpečení obec, ako zriaďovateľ základnej školy deleguje do 

rady školy štyroch zástupcov zriaďovateľa. Ustanovujúce zasadnutie novej Rady školy pri 

Základnej škole, Kovarce 164 bude 24. apríla 2012. 

Starostka obce navrhla štyroch nových zástupcov zriaďovateľa do Rady školy pri Základnej 

školy, Kovarce 164: Ing. Andrej Čopík, p. Jozef Kapusta, p. Marta Zelísková a p. Renáta 

Šišmičová.  

Starostka obce požiadala poslancov o iné návrhy zástupcov zriaďovateľa do Rady školy pri 

Základnej škole, Kovarce 164. Poslanci nepredložili iné návrhy na delegovanie zástupcov 

zriaďovateľa do Rady školy pri Základnej škole, Kovarce 164. 

Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za delegovanie zástupcov zriaďovateľa do 

Rady školy pri Základnej škole, Kovarce 164: Ing. Andrej Čopík, p. Jozef Kapusta, p. Marta 

Zelísková, p. Renáta Šišmičová. 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach delegovalo do Rady školy pri Základnej škole, Kovarce 164 

za zriaďovateľa svojich zástupcov: Ing.Andrej Čopík, p.Jozef Kapusta, p.Marta Zelísková 

a p.Renáta Šišmičová. 

 

15. Časový plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva Kovarce na rok 2012 

Časový plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva Kovarce na rok 2012 obdržal každý poslanec 

spolu s pozvánkou. Starostka obce informovala poslancov, že tak ako je uvedené v závere plánu 

zasadnutí, termíny zasadnutí OZ môžu byť prispôsobené aktuálnej potrebe, o čom budú 

informovaní pozvánkou a taktiež podľa potrieb bude zvolané mimoriadne zasadnutie OZ na 

riešenie dôležitých a neodkladných úloh obce.  

Starostka obce požiadala poslancov o otázky týkajúce sa návrhu Časového plánu zasadnutí OZ 

v Kovarciach na rok 2012. Poslanci nemali žiadne otázky k plánu zasadnutí. Starostka obce 

požiadala poslancov o hlasovanie za schválenie Časového plánu zasadnutí OZ Kovarce na rok 

2012. 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo Časový plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva 

Kovarce na rok 2012. 

 

16. Rôzne 

 

 Sadzobník správnych poplatkov Obce Kovarce podľa zákona č.145/1995 Z.z. o správnych 

poplatkoch v platnom znení 

Sadzobník správnych poplatkov obdržal každý poslanec na zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová vysvetlila, že sadzobník bol vypracovaný v súlade so 

zákonom č. 145/1995 Z.z. o správnych poplatkoch a sú v ňom zahrnuté poplatky, ktoré obec 

vyberá v súvislosti s prechodom prenesených kompetencií zo štátu na samosprávu.  Potom 

vysvetlila poslancom niektoré položky sadzobníka: 



Časť Doprava - Položka 82 – povolenie na zvláštne užívanie diaľnic, ciest a miestnych 

komunikácií podľa § 11 ods.1 písm. b) až g) vyhlášky Federálneho ministerstva dopravy 

č.35/1984 Zb., ktorou sa vykonáva zákon o pozemných komunikáciách (cestný zákon) je 

správny poplatok stanovený vo výške 99,50 EUR. Na základe splnomocnenia môže správny 

orgán v odôvodnených prípadoch znížiť, prípadne odpustiť poplatok podľa tejto položky. 

Starostka obce informovala, že pri drobných stavbách – inžinierske siete, ako sú napr. 

vodovodné, plynové a kanalizačné prípojky pri pretlakoch v miestnych komunikáciách (pokiaľ 

by sa nejednalo o rozkopávku miestnej komunikácie)  by sa mohol tento poplatok pre fyzické 

osoby znížiť na základe žiadosti občana na 16,50 EUR. 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie sadzobník správnych poplatkov obce 

Kovarce podľ zákona č.145/1995 Z.z. o správnych poplatkoch v platnom znení. 

 

 Stanovisko Krajského stavebného úradu v Nitre k Návrhu územného plánu Obce 

Kovarce 

Starostka obce predniesla stanovisko Krajského stavebného úradu Nitra k Návrhu územného 

plánu obce Kovarce. Krajský stavebný úrad v Nitre súhlasí s predloženým Návrhom územného 

plánu obce Kovarce a odporúča obci Kovarce schváliť Návrh územného plánu obce Kovarce 

a záväznú časť vyhlásiť všeobecne záväzným nariadením obce Kovarce.  

Starostka v tomto bode ďalej uviedla, že návrh VZN o vyhlásení záväzných častí územného 

plánu obce Kovarce vypracovala Ing. Gertrúda Čuboňová a návrh je vyvesený na úradnej tabuli 

obce Kovarce od 9. marca 2012 na dobu najmenej 15 dní. Po uvedenej dobe bude zvolané 

zasadnutie OZ, ktoré bude predmetný návrh VZN schvaľovať. Ing. Gertrúda Čuboňová 

pripravila pre obecné zastupiteľstvo aj návrh uznesenia o schválení záväzných častí územného 

plánu obce Kovarce. 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie Stanovisko k Návrhu územného plánu 

obce Kovarce vydané Krajským stavebným úradom v Nitre, podľa ustanovenia § 25 ods. 2 

zákona č.50P1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku (stavebný zákon) v znení 

neskorších predpisov. 

 

 Žiadosť Materskej školy, Kovarce 450 o vyjadrenie sa k odstráneniu  sporáka na pevné 

palivo 

Starostka obce Mgr. Helena Paučírová prečítala poslancom žiadosť Materskej školy Kovarce, 

ktorou riaditeľka MŠ najskôr oznamuje, že v kuchyni MŠ sa nachádza starý veľký sporák na 

pevné palivo, ktorý je nevyužívaný a nefunkčný 30 rokov. Sporák bol v priestoroch ŠJ 

využívaný už iba ako odkladací stôl, jeho umiestnenie v kuchyni však nevyhovovalo, preto bol 

premiestnený do kotolne, kde tiež zaberá miesto. Sporák nie je evidovaný ani v inventári 

majetku MŠ – pri odovzdávaní MŠ do užívania bol zaradený ako súčasť budovy. Sporák by bolo 

možné po rozobratí odovzdať za finančnú odplatu do zberných surovín, alebo odpredať 

prípadnému záujemcovi.  

Starostka obce požiadala poslancov o vyjadrenie k uvedenej žiadosti. Poslanci súhlasili 

s odstránením sporáka a s jeho  likvidáciou za finančnú odplatu. Starostka obce požiadala 

poslancov o hlasovanie: 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach súhlasilo so žiadosťou Materskej školy, Kovarce 450 

o odstránenie sporáka na pevné palivo, ktorý nie je evidovaný v inventári Materskej školy, 

Kovarce 450 a s jeho likvidáciou za finančnú odplatu. 

 

 Správa Komisie životného prostredia, výstavby a ochrany verejného poriadku pri OZ 

v Kovarciach o zistenom stave pozemku - parc. č. ¼ - záhrady vo výmere 421 m
2
 

Správu predniesol predseda komisie Ing. Andrej Čopík. V správe sa uvádza, že  komisia 

uskutočnila dňa 6.3.2012 o 16,00 hod. miestnu obhliadku  pozemku parc.č.1/4 – záhrady vo 

výmere 421 m
2
, ktorého vlastníkom je obec Kovarce. Pozemok  užívajú vlastníci bytov v 4 b.j. 



s.č. 162. Rodina p. Antona Jančia   využíva časť pozemku ako nelegálnu skládku, a to  nielen 

komunálneho odpadu.  

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie správu Komisie životného prostredia, 

výstavby a ochrany verejného poriadku pri Obecnom zastupiteľstve v Kovarciach vo veci 

riešenia pozemku parc.č.1/4 – záhrady vo výmere 421 m
2
, ktorý sa nachádza za 4 b.j. s.č.162, 

vlastník pozemku – obec Kovarce. 

 

Zo správy prednesenej predsedom Komisie životného prostredia, výstavby a ochrany verejného 

poriadku pri OZ v Kovarciach vyplynulo, že skládka komunálneho odpadu, ktorej pôvodcom je 

rodina p. Antona Jančia predstavuje potenciálne nebezpečenstvo, nakoľko toto prostredie je 

vhodným úkrytom pre hlodavcov, ktorí sú zdrojom šírenia rôznych ochorení nebezpečných 

nielen pre zvieratá, ale aj pre človeka. Komisia životného prostredia, výstavby a ochrany 

verejného poriadku pri OZ v Kovarciach v bode 2. zápisnice odporúča, aby sa v čo najkratšom 

možnom čase zabezpečila likvidácia uvedenej skládky, pričom je potrebné nájsť spôsob ako do  

likvidácie tejto skládky zapojiť jej tvorcov aspoň manuálne, keďže finančná úhrada zrejme 

možná nie je (členovia rodiny p. Antona Jančia dlhodobo nepracujú, nie sú evidovaní na 

ÚPSVaR v Topoľčanoch, sú dlhodobo bez dokázateľných finančných príjmov). Komisia súčasne 

navrhuje vyzvať aj ostatných užívateľov pozemku, aby svoje veci, ktoré sa na ňom nachádzajú 

čím skôr odpratali. Na základe záverov z miestnej obhliadky pozemku komisia skonštatovala, že 

na pozemku sa nachádzajú aj dreviny,  z ktorých minimálne dva kusy je potrebné z dôvodu zlého 

zdravotného stavu a veku odstrániť pri čistení. Po vyčistení plochy je potrebné oddeliť pozemok 

vo vlastníctve obce plotom, resp. ho pričleniť k ďalšiemu obecnému pozemku. Po takýchto 

opatreniach bude možné rozhodnúť o jeho ďalšom využití.  

Starostka obce informovala poslancov, že podľa informácii poskytnutých pracovníčkou 

Obvodného úradu ŽP v Topoľčanoch, ktorá  má na starosti odpadové hospodárstvo  (Ing. Braná)  

pokiaľ Obvodný úrad ŽP v Topoľčanoch zistí, že sa na území obce Kovarce nachádza takáto 

nelegálna skládka komunálneho odpadu, najskôr zisťuje, kto je vlastníkom pozemku a potom 

vyzve vlastníka na zjednanie nápravy – vyčistenie. Ak obec pozná pôvodcu odpadu  môže ho 

vyzvať na odstránenie odpadu z pozemku, ktorý je  vo vlastníctve obce, alebo ho upozorní, že dá 

vyčistiť pozemok na jeho náklady. Starostka ďalej uviedla, že tak, ako skonštatoval predseda 

Komisie  životného prostredia, výstavby a ochrany verejného poriadku pri OZ v Kovarciach  od 

rodiny p. Antona Jančia finančná náhrada za likvidáciu odpadu asi nebude možná, preto bude 

potrebné ich aspoň zapojiť do manuálnych prác pri likvidovaní odpadu z pozemku.    

Starostka obce požiadala poslancov o návrhy k prednesenej správe.  

V rozprave vystúpili viacerí poslanci, ktorí navrhli: 

- hranice pozemku parc.č.1/4 - záhrady vo výmere 421 m
2
 v teréne vytýčiť geodetickou  

kanceláriou, 

- likvidáciu odpadu z pozemku – parc. č. ¼ - záhrady vo výmere 421 m
2
 zrealizovať na 

náklady obce Kovarce 

- pozemok  parc. č. ¼ - záhrady vo výmere 421 m
2
  po vyčistení oplotiť 

- vyzvať pôvodcov odpadu – rodinu p. Antona Jančia  k poskytnutiu manuálnej pomoci pri 

odstraňovaní odpadu z pozemku parc. č. ¼ - záhrady vo výmere 421 m
2
 

 

Po ukončení rozpravy starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za prednesené návrhy: 

- hranice pozemku parc.č.1/4 - záhrady vo výmere 421 m
2
 v teréne vytýčiť geodetickou  

kanceláriou, 

- likvidáciu odpadu z pozemku – parc. č. ¼ - záhrady vo výmere 421 m
2
 zrealizovať na 

náklady obce Kovarce 

- pozemok  parc. č. ¼ - záhrady vo výmere 421 m
2
  po vyčistení oplotiť 

- vyzvať pôvodcov odpadu – rodinu p. Antona Jančia  k poskytnutiu manuálnej pomoci pri 

odstraňovaní odpadu z pozemku parc. č. ¼ - záhrady vo výmere 421 m
2
 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 



Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach súhlasilo s prizvaním geodetickej kancelárie k vytýčeniu 

hraníc pozemku – parc.č.1/4 – záhrady vo výmere 421 m
2
. 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach súhlasilo so zrealizovaním likvidácie odpadu z pozemku – 

parc.č.1/4 – záhrady vo výmere 421 m
2
 na náklady obce Kovarce. 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach súhlasilo s oplotením pozemku parc.č.1/4 – záhrady vo 

výmere 421 m
2
 po jeho vyčistení. 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach doporučilo vyzvať tvorcov odpadu – rodinu  p.Antona 

Jančia  k poskytnutiu manuálnej pomoci pri odstraňovaní odpadu z pozemku parc.č.1/4 – 

záhrady vo výmere 421 m. 

  

 Žiadosť OFK Kovarce o poskytnutie finančnej dotácie na činnosť v roku 2012   

Žiadosť OFK Kovarce o poskytnutie finančnej dotácie na činnosť v roku 2012 vo výške 5.000,00 

EUR bola na Obecný úrad v Kovarciach doručená 31.10.2011 a Obecné zastupiteľstvo 

v Kovarciach ju uznesením č.70/XI, písm. A, bod 2 zo dňa 8.11.2011 vzalo na vedomie. 

Starostka obce ďalej uviedla, že podľa informácie p. Petra Labudu, predsedu OFK Kovarce má 

klub záujem otvoriť si v Poštovej banke účet, na ktorý by im obec dotáciu poukázala. 

Oboznámila  poslancov so znením  Zmluvy o poskytnutí dotácie z rozpočtu obce, ktorú má obec 

Ludanice uzatvorenú s OFK Metacolor Ludanice. Informovala tiež poslancov o príjmoch 

(750,00 EUR za hosťovanie a 485,00 EUR vstupné)  a výdavkoch OFK Kovarce za rok 2011 

(rozhodcovia, poplatky za registrácie a zmeny registrácii  ObFZ a ZsFZ, za hosťovanie hráčov, 

pokuty a rokovacie poplatky – 2.386,00 EUR, potvrdenie súpisiek lekármi, potvrdenia o 

povolení na štart hráča vo vyššej kategórii – 150,00 EUR, sústredenie hráčov dorastu – 500,00 

EUR, vápno, rohové zástavky, výmena batérií v kabínach, dresy, štulpne, rukavice   a ostatné 

športové oblečenie, doplnenie lekárničky  - 1.397,00 EUR, občerstvenie – minerálna voda 

a občerstvenie hráčov po zápasoch 1.135,00 EUR, prevoz hráčov na zápasy, odmena hospodára  

1.100,00 EUR). Okrem toho obec uhradila – dodanie a inštaláciu plynového ohrievača vody – 

1.150,00 EUR, za energie – voda, elektrika a plyn – 1.830,00 EUR. Obec tiež pre OFK 

zabezpečovala pranie dresov, uterákov a ostatného oblečenia, kosenie ihriska a odvoz pokosenej 

trávy. 

Starostka obce otvorila rozpravu k predloženej žiadosti. 

- poslanec - p.Jozef Kapusta sa vyjadril, že nie je za to, aby obec uhrádzala  pokuty, 

navrhuje stanoviť presné podmienky do Zmluvy,  čo bude môcť OFK z finančnej dotácie 

od obce uhrádzať. 

- poslanec - Bc.Martin Vinkler  navrhol, aby obec znášala len priame náklady.  

- poslanec - Ing.Andrej Čopík poukázal na to, že je tu aj ďalšia žiadosť od KST Tríbeč 

Kovarce, členovia si uhrádzajú pre svoju činnosť nemalé finančné prostriedky, a preto sa 

pýta čo sú ochotní investovať futbalisti?  

- poslanec - p. Oto Vrbjar súhlasil, aby sa OFK uhrádzali náklady len na priame 

fungovanie futbalu – voda, elektrika, plyn, doprava, kosenie,  občerstvenie – len 

minerálka počas zápasov, bez pokút. 

- poslanec – Ing. Rudolf Kováčik – súhlasil s názorom poslanca p. Ota Vrbjara, uhrádzať 

len priame náklady, pokuty nie. 

- Starostka informovala, že za jarnú časť súťaže 2011/2012  obec uhradila  Oblastnému 

futbalovému zväzu Topoľčany poplatok na odmeny pre rozhodcov vo výške  500,00 EUR.  

- V rozprave poslanci navrhli uzatvoriť s OFK Kovarce „Zmluvu o poskytnutí dotácie“ vo 

výške 5.000,00 EUR a v zmluve uviesť,  na čo môžu byť finančné prostriedky z dotácie 

obce použité – na prevádzku, úhradu poplatkov rozhodcom, na úhradu za energie, 

kosenie ihriska, vápno, registrácie hráčov, minerálnu vodu počas zápasov, doprava. 

Nesmú byť použité na úhradu pokút. Doklady o použití finančných prostriedkov bude 

poverený zástupca OFK zúčtovavať na obecnom úrade. 

Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za schválenie poskytnutia dotácie pre OFK 

Kovarce vo výške 5.000,00 EUR na rok 2012 s tým, že podmienky použitia finančných 

prostriedkov budú stanovené v Zmluve o poskytnutí dotácie z rozpočtu obce Kovarce v súlade 



s doporučením poslancov Obecného zastupiteľstva v Kovarciach a v súlade so VZN č. 3/2007 

o poskytovaní dotácií právnickým a fyzickým osobám z rozpočtu obce Kovarce.  

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo finančnú dotáciu pre OFK Kovarce na rok 2012 

vo výške 5.000,00 EUR s tým, že podmienky použitia finančných prostriedkov budú stanovené 

v Zmluve o poskytnutí dotácie z rozpočtu obce Kovarce v súlade s doporučením poslancov 

Obecného zastupiteľstva v Kovarciach a v súlade so VZN č. 3/2007 o poskytovaní dotácií 

právnickým a fyzickým osobám z rozpočtu obce Kovarce. 

 

Poslanci v tomto bode súčasne žiadali dať do uznesenia nariadenie pre OFK Kovarce, a to určiť 

osobu, ktorá bude zodpovedná za prevádzku a stav celého areálu ihriska a budovy kabín OFK. 

Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za nariadenie pre OFK Kovarce určiť osobu, 

ktorá bude zodpovedná za prevádzku a stav celého areálu ihriska a budovy kabín OFK. 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach nariadilo OFK Kovarce určiť osobu, ktorá bude 

zodpovedná za prevádzku a stav celého areálu ihriska a budovy kabín OFK. 

 

Na záver tohto bodu poslanec p. Jozef Kapusta uviedol, že na konci roka, ak bude OFK 

vykazovať dobré výsledky, môže obecné zastupiteľstvo pre nich schváliť odmenu a poznamenal,  

že za časť odmeny, ktorá mu bola schválená obecným zastupiteľstvom kúpil maják na hasičské 

vozidlo a ďalší materiál do hasičskej zbrojnice. Použil ju i na zakúpenie občerstvenia pre členov 

DHZ Kovarce na výročnú  členskú schôdzu. 

 

 KST Tríbeč Kovarce – žiadosť o finančnú pomoc pre rok 2012 

Žiadosť KST Tríbeč Kovarce o finančnú pomoc pre rok 2012 bola na obecný úrad doručená 

13.10.2011 a obecné zastupiteľstvo ju uznesením zo dňa 8.11.2011 č.70/XI, písm. A/ bod 1.  

vzalo na vedomie.  

Starostka obce informovala poslancov, že obec žiadala na rok 2012 z NSK dotáciu na podporu 

kultúry a športu na zrealizovanie turistické podujatie s názvom „Potulky za poznávaním fauny, 

flóry a kultúrnych pamiatok Nitrianskeho regiónu“. Ak bude žiadosť schválená v zastupiteľstve 

NSK a obec dostane nejaké finančné prostriedky, tak tieto budú môcť byť použité práve na 

činnosť KST Tríbeč Kovarce. 

Po rozprave poslanci doporučili bližšie špecifikovať účel využitia finančných prostriedkov, ktoré 

KST Tribeč žiada poskytnúť vo forme dotácie z rozpočtu obce Kovarce. 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach doporučilo KST Tríbeč Kovarce bližšie špecifikovať účel 

využitia finančných prostriedkov, ktoré organizácia žiada poskytnúť vo forme dotácie od obce 

Kovarce na rok 2012. 

 

V tomto bode programu ešte vystúpil poslanec Ing.Rudolf Kováčik, ktorý informoval 

prítomných,   že aj Základná organizácia SZZ Kovarce má zámer podať žiadosť o poskytnutie 

dotácie. 

 

 Doplnenie nového člena redakčnej rady obecných novín Kovarský mesačník 

Starostka obce informovala, že v redakčnej rady obecných novín Kovarský mesačník bola 

ukončená  činnosť bývalej pracovníčky obce  – p.Ľuboslavy  Somogyiovej, ktorá je po ukončení 

pracovného pomeru od 2. januára 2012 práceneschopná.   

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie informáciu o ukončení činnosti 

p.Ľuboslavy Somogyiovej v redakčnej rade obecných novín Kovarský mesačník. 



 

Za nového člena redakčnej rady obecných novín Kovarský mesačník  starostka obce navrhla 

učiteľku Základnej školy Kovarce, p. Mgr. Ľubicu Jakubíkovú, ktorá vyučuje na škole slovenský 

jazyk a už v minulosti spolu s pani učiteľkou Mgr. Vlastou Kráľovou prispievali článkami 

o aktuálnom dianí v základnej škole do Kovarského mesačníka. Starostka obce požiadala 

poslancov o iné návrhy na doplnenie redakčnej rady obecných novín Kovarský mesačník. 

Poslanci súhlasili s návrhom predloženým starostkou obce. Starostka obce požiadala poslancov 

o hlasovanie za schválenie nového člena redakčnej rady - Mgr.Ľubica Jakubíková, učiteľka 

Základnej školy Kovarce. 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo členku redakčnej rady obecných novín Kovarský 

mesačník – Mgr.Ľubica Jakubíková. 

 

 Informácia o stave finančných prostriedkov vo fonde opráv na spoločné priestory a vo 

fonde opráv na byty v 2x6 b.j. s.č.543 a 544 

Starostka obce informovala poslancov o stave finančných prostriedkov, ktoré platia nájomníci 

v 2x6 b.j. s.č. 543 a s.č. 544 do fondu opráv na spoločné priestory a do fondu opráv na  byty.  Do 

fondu opráv na byt platia nájomníci mesačne 3,32 EUR,  čo u niektorých nájomcov nepostačuje 

a čerpanie z fondu opráv na byt bolo u niektorých nájomcov už niekoľkonásobne prekročené 

z dôvodu vykonaných opráv plynových kotlov. Z fondu opráv na byty sa uhrádzajú servisné 

prehliadky a revízne prehliadky plynových zariadení, niektorí nájomcovia použili časť týchto 

finančných prostriedkov na výmenu poškodených vodovodných batérií. Z fondu opráv na 

spoločné priestory v bytových domoch bude uhradená napr. výmena podlahovej krytiny na 

spoločných priestoroch – schodištiach, ktorá je na niektorých miestach v zlom stave.  

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie informáciu starostky obce o stave 

finančných prostriedkov vo fonde opráv na spoločné priestory a vo fonde opráv na byty v 2x6 b.j. 

s.č.543 a 544. 

 

Starostka obce otvorila rozpravu k tomuto bodu programu. V rozprave  poslanci  navrhli upraviť-

zvýšiť  mesačnú výšku príspevku  do fondu opráv na byty o sumu 5,00 EUR, t.j. na  8,32 

EUR/byt. 

Súčasne navrhli termín, od ktorého bude upravená mesačná výška príspevku do fondu opráv na 

byt v 2x6 b.j. s.č. 543 a s.č. 544, a to  od 1.4.2012 a  túto zmenu uviesť do nového Dodatku 

k zmluve o nájme.  

Poslanci tiež navrhli, aby sa suma príspevku do fondu opráv na  spoločné priestory v bytových 

domoch  a príspevku do fondu opráv na byt  každoročne prehodnocovala.  

 

Starostka požiadala o hlasovanie za úpravu (zvýšenie)  výšky mesačného príspevku do fondu 

opráv na byty v 2x6 b.j. s.č. 543 a s.č. 544 na sumu 8,32 EUR na jeden byt s účinnosťou od 

1.4.2012. 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo úpravu výšky mesačného  príspevku do fondu 

opráv na byty v 2x6 b.j. s.č.543 a 544 na sumu 8,32 EUR  na jeden byt s účinnosťou od 1.4.2012. 

 

Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za doporučenie každoročne prehodnocovať stav 

a čerpanie finančných prostriedkov vo fonde opráv na  spoločné priestory v bytových domoch  

a vo fonde opráv na byty v 2x6 b.j. s.č. 543 a 544. 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 



 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach doporučilo každoročne prehodnocovať stav a čerpanie 

finančných prostriedkov vo fonde opráv na spoločné priestory v bytových domoch a vo fonde 

opráv na byty v 2x6 b.j. s.č.543 a 544. 

 

 Stanovisko prevádzkovateľa ČOV a verejnej kanalizácie obce Kovarce – spoločnosť 

AQUAViTA PLUS, s.r.o., Žarnovica – Ing. Tatiana Herchlová 

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová informovala poslancov  o problémoch, ktoré sa vyskytujú 

pri uvádzaní zdrojov vody, ktorú používajú v domácnostiach občania napojení na verejnú 

kanalizáciu a s tým súvisiace platenie  poplatku za odvádzanie a čistenie odpadových vôd.  

VZN č. 1/2011 O verejnej kanalizácii, o odvádzaní odpadovej vody verejnou kanalizáciou 

a o poplatku za odvádzanie a čistenie odpadovej vody verejnou kanalizáciou bolo schválené, že 

pokiaľ producenti uvádzajú, že vo svojej domácnosti používajú iba jeden zdroj vody – verejný 

vodovod  a priemerná spotreba nedosiahne na osobu a deň 90 litrov, tak sa bude pre výpočet 

stočného používať množstvo vody stanovené VZN určené ako hygienické minimum, t.j. 90 

litrov/osoba/deň. Niektorí občania pri predložení faktúry od ZsVS Topoľčany  o spotrebe vody 

uvádzajú, že v domácnosti používajú iba vodu z verejného vodovodu, pričom ich priemerná 

spotreba podľa takto predloženej spotreby (na základe predloženej faktúry) dosahuje spotrebu  

cca 20  litrov na osobu a deň a v niektorých prípadoch dokonca ešte menej 13-15 litrov 

vody/osoba/deň,  čo vôbec nie je reálne. Pri porovnaní s množstvom spotrebovanej vody napr. 

v bytových domoch, kde iný zdroj vody nemôžu nájomcovia používať je toto množstvo 

niekoľkonásobne nižšie.  Obec za rok 2011 vykázala z prevádzky ČOV a ČS stratu vo výške 

12.292,00 EUR. Príjem zo stočného bol 20.442,00 EUR a náklady na prevádzku ČOV 

a čerpacích staníc bolo vo výške 32.737,00 EUR. Množstvo vody, ktoré bolo na ČOV vyčistené 

a vypustené do recipientu – rieky Nitry bolo omnoho väčšie, ako množstvo vody, za ktorú bolo 

obci uhradené stočné. Niektorí občania, ktorí uvádzajú, že v domácnosti používajú  iba jeden 

zdroj – verejný vodovod odmietajú platiť stočné za viac m3 vody ako majú uvedené vo faktúre 

o odbere vody z verejného vodovodu. Prevádzkovateľ (spoločnosť AQUAViTA PLUS 

Žarnovica) pritom stanovil množstvo nižšie (90 litrov/osoba/deň), ako je uvedené vo vyhláške 

MŽP SR č. 397/2003 Z.z., ktorou sa ustanovujú podrobnosti o meraní množstva vody dodávanej 

verejným vodovodom a množstva vypúšťaných vôd, o spôsobe výpočtu množstva vypúšťaných 

odpadových vôd a vôd z povrchového odtoku a o smerných číslach spotreby vody. Táto vyhláška 

uvádza  dennú spotrebu vody  na jedného obyvateľa, ktorý má v domácnosti vybudovanú 

kúpelňu a WC a používa zariadenie na ohrev vody ( napr. elektrický bojler, plynový ohrievač 

vody a pod.) 150 litrov.   

Starostka obce ďalej uviedla, že pre tých občanov, ktorí odmietajú platiť stočné za viac m3, ako 

majú uvedené vo faktúre o odbere vody z verejného vodovodu, bolo pripravené čestné 

vyhlásenie, v ktorom dotyčný producent vyhlasuje, že vo svojej domácnosti nepoužíva iný zdroj 

vody, iba vodu z verejného vodovodu a je si vedomý  následkov nepravdivého vyhlásenia.  

Starostka obce oboznámila poslancov s písomným vyjadrením Ing. Tatiany Herchlovej 

k problému platenia stočného u tých producentov odpadových vôd, ktorí tvrdia, že v domácnosti 

používajú iba jeden zdroj vody – verejný vodovod, pričom takto vykazované množstvo odobratej 

vody je veľmi malé. Súčasne starostka obce oboznámila poslancov s návrhom riešenia tejto 

situácie, ktorý obci zaslala Ing. Herchlová.  

Starostka obce otvorila rozpravu k prednesenému bodu a požiadala poslancov o vyjadrenie sa. 

Bc. Martin Vinkler – uviedol, že jeho domácnosť tiež nedosahuje stanovené množstvo 90 litrov 

na osobu a deň, v domácnosti tiež používa iba jeden zdroj vody – verejný vodovod. Nie sú celý 

deň doma, sú v práci.  

Bc. Martin Vinkler - sa ďalej informoval, ako  sa dá zistiť, kto je napojený na verejnú 

kanalizáciu. 

Starostka obce – uviedla, že obec bude vyzývať občanov, ktorí sú napojení na verejnú 

kanalizáciu a nie sú prihlásení ako producenti odpadových vôd, aby to urýchlene nahlásili na 

obecnom úrade, lebo sa jedná podľa VZN č. 1/2011 za neoprávnené vypúšťanie odpadových 



vôd, čo sa považuje za správny delikt a Obvodný úrad ŽP im môže udeliť pokutu. Obec môže 

tiež použiť kamerový systém, ktorý zdokumentuje pripojenia na verejnú kanalizáciu.  

Ing. Andrej Čopík – uviedol, že podľa neho ľudia šetria, odoberajú vodu zo studne a túto 

vylievajú von – nie do kanalizácie. 

Po ukončení rozpravy sa poslanci dohodli, že prednesené stanovisko prevádzkovateľa 

kanalizácie ČOV Kovarce – AQUAViTA PLUS, s.r.o., Žarnovica k vzniknutému finančnému 

rozdielu medzi príjmami (stočné) a výdavkami (prevádzka ČOV a verejná kanalizácia) bude 

vzaté na vedomie. 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie stanovisko prevádzkovateľa kanalizácie 

a ČOV Kovarce – AQUAViTA PLUS, s.r.o., Kľakovská 877/3, Žarnovica – Ing.Tatiana 

Herchlová k vzniknutému finančnému rozdielu medzi príjmovou časťou (príjem z poplatkov za 

odvádzanie a čistenie odpadových vôd – stočné) a výdavkovou časťou (náklady na prevádzku ČS 

a ČOV) za rok 2011 a k navrhnutým odporúčaniam prevádzkovateľa. 

 

 Predaj vozidla AVIA A30, EČ: TO-141 BD – stanovenie kúpnej ceny 

V tomto bode starostka obce informovala poslancov, že zámer o predaji vozidla AVIA A30, bol 

zverejnený na úradnej tabuli obce, na internetovej stránke obce a bol tiež prostredníctvom e-

mailovej pošty rozposlaný na viaceré obce, a to nielen v okrese Topoľčany, ale aj do okresu 

Zlaté Moravce, Nitra, Levice, Partizánske, Bánovce nad Bebravou. Nikto však neprejavil záujem 

o kúpu. Na základe toho požiadala poslancov o zmenu kúpnych podmienok – stanovenie novej 

ceny na predaj AVIE, pričom uviedla, že znaleckým posudkom bola cena stanovená na 1.200,00 

EUR. 

Starostka obce otvorila rozpravu k prednesenému bodu programu. 

Poslanec – p. Jozef Kapusta – informoval, že za cenu 1.200,00 EUR by bol záujem o kúpu, a to 

DHZ Dvorany nad Nitrou. 

Iné návrhy výšky ceny, za ktorú má byť AVIA A30 ponúknutá na predaj poslanci nepredložili.  

Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za odsúhlasenie sumy 1.200,00 EUR (cena 

stanovená na základe znaleckého posudku), za ktorú bude AVIA A30 EČ: TO-141 BD 

ponúknutá na predaj.  

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach odsúhlasilo predaj  motorového vozidla AVIA A30, EČ: TO-

141 BD za cenu stanovenú na základe znaleckého posudku č. 74/2011 vo veci výpočtu hodnoty 

vozidla AVIA A30, hasičská nadstavba, EČ: TO-141 BD,  ktorý vypracoval Ing. Ľubomír 

Harinek, Hurbanova 1833/8, 955 01 Topoľčany – 1.200,00 EUR, slovom: jedentisícdvesto eur. 

 

 Návrh na zadanie vypracovania GP na nehnuteľnosti  v k.ú. Kovarce, vedené v LV č. 713 

ako parc. č. 33/1 – záhrady vo výmere 964 m
2
 a parc. č. 35/2 - ostatné plochy vo výmere 290 m

2
  

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová navrhla, aby sa riešenie tohto bodu odložilo na najbližšie 

zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach odložilo riešenie návrhu na zadanie vypracovania 

geometrického plánu na nehnuteľnosti v k.ú. Kovarce vedené v LV č.713 ako parc.č.33/1 záhrady 

vo výmere 964 m2 a parc.č.35/2 – ostatné plochy vo výmere 290 m2 na najbližšie zasadnutie 

obecného zastupiteľstva. 

 

 Projekt zníženie energetickej náročnosti objektu Kultúrny dom Kovarce 

Starostka obce informovala o štádiu prípravných a realizačných prác na projekte zníženie 

energetickej náročnosti objektu Kultúrny dom Kovarce. K nahliadnutiu bolo poslancom 

predložené  farebné riešenie – vizualizácia  objektu Kultúrny dom Kovarce 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie informáciu starostky obce o stave prác 

na riešení projektu zníženia energetickej náročnosti objektu Kultúrny dom Kovarce. 

 



 

17. Diskusia 

Poslanec - Bc.Martin Vinkler – sa informoval, či v obci bude detská lekárka. 

Starostka obce -  informovala, že o priestory bývalej detskej ambulancie požiadal ešte 

v decembri MUDr. Švajlen, obecné zastupiteľstvo mu zámenu priestorov schválilo. V súčasnosti 

sa v týchto priestoroch vykonáva udržiavacie práce (dlažby, obklady, výmena radiátorov). 

Starostka obce ďalej informovala, že v súčasnosti nie je predpoklad, že by do zdravotného 

strediska v Kovarciach prišiel poskytovať zdravotnú starostlivosť nejaký detský lekár, detí ubúda 

a aj podľa vyjadrenia RNDr. Škodovej z RÚVZ v Topoľčanoch, pokiaľ by mal  mať detský lekár 

riadnu ambulanciu musí mať evidovaných aspoň 800 detských pacientov. V súčasnosti je skôr 

predpoklad, že detský lekári si spájajú dva, niekedy až tri obvody do jedného, aby mali dostatok 

pacientov.  

Starostka obce v tomto bode tiež uviedla požiadavku, ktorú jej osobne predložil MUDr. Mesko, 

a to vybudovanie nového samostatného vchodu do čakárne pre zubnú ambulanciu zo strany, kde 

je postavená nová budova lekárne  (okno na terajšej ambulancii sestričky MUDr. Švajlena 

nahradiť dverami) z dôvodu, aby pacienti, ktorí navštevujú zubnú ambulanciu neprechádzali cez 

jeho čakáreň (MUDr. Mesko a MUDr. Mesková majú zámer založiť spoločnosť s ručením 

obmedzením a čakáreň praktického lekára pre dospelých nesmie byť priechodná pre pacientov 

iného lekára). 

 

Poslanec - p.Jozef Kapusta informoval poslancov o plánovaných prácach v Požiarnej zbrojnici – 

plynové vykurovanie zbrojnice.  

Starostka obce - informovala o rýchlom zásahu DHZ Kovarce pri požiari, ktorý vypukol pri 

rodinnom dome p. Júliusa Klačanského.  Členom DHZ vyslovuje  poďakovanie. 

 

18. Návrh uznesení 

Návrhová komisia spracovala návrh uznesení, ktorý poslancom na schválenie predniesol hovorca 

návrhovej komisie Ing.Andrej Čopík. Po zapracovaní pripomienok starostka obce Mgr.Helena 

Paučírová požiadala poslancov o hlasovanie: 

Hlasovanie – „za“- 5 poslancov 

                       „proti“- 0 poslancov 

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

 

19. Záver 

Starostka obce poďakovala poslancom za účasť na zasadnutí obecného zastupiteľstva  

a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončila. 

 

 

V Kovarciach, dňa  9.3.2012  o 23.15 hod. 

 

 

Overovatelia :    Bc.Martin Vinkler 

 

               p.Jozef Kapusta 

 

 

Zapisovateľka:  Renáta Šišmičová 

 

 

 

                                                                                                                  Mgr. Helena Paučírová 

                                                                                                                  starostka obce Kovarce 

 

 



 


